

## **Visite officielle de Son Excellence Samia Suluhu Hassan, Président de la République Unie de Tanzanie au siège de la CRDB Bank Burundi**

### **Official visit of Her Excellency Samia Suluhu Hassan, President of the United Republic of Tanzania at the Head quarter of CRDB Bank Burundi**

- En date du 16 Juillet 2021, la CRDB Bank Burundi a eu le grand honneur d'accueillir son Excellence Samia Suluhu Hassan, Président de la République Unie de la Tanzanie.

L'Administrateur Directeur Général de la CRDB Bank Burundi a fait visiter Son Excellence dans les locaux de l'Agence Inyenyeri et lui a aussi parlé de la progression de la Banque en spécifiant la performance réalisée dans l'année 2020.Son Excellence Samia Suluhu Hassan, dans son discours a félicité la CRDB Bank Burundi pour son travail et a recommandé à la Banque de continuer à contribuer au développement du Burundi.

- On July 16<sup>th</sup> 2021, CRDB Bank Burundi had the great honor to welcome her Excellency Samia Suluhu Hassan, President of the United Republic of Tanzania.

The Managing Director of CRDB Bank Burundi was able to show Her Excellency around the premises of the Inyenyeri Branch and also told her about the progress of the Bank by specifying the performance of the year 2020. Her Excellency Samia Suluhu Hassan, in her speech congratulated CRDB Bank Burundi for its work and recommended the Bank to continue contributing to the development of Burundi.



